
        

Amendement- Eerst onderzoeksresultaten afwachten.  

 

De raad besluit, in vergadering bijeen op 17 april 2025, om het ontwerpbesluit bij het raadsvoorstel 

Toetsingskader windenergie Reijerscop als volgt te wijzigen: 

 

1. In te stemmen met de ‘Nota van Antwoord Zienswijzen ontwerp Toetsingskader windenergie Reijerscop’ 

en kennis te nemen van de ‘Samenvatting van Nota van Antwoord. 

2. Het besluit over het Toetsingskader Windenergie Reijerscop uit te stellen totdat het RIVM- onderzoek is 

afgerond, gepresenteerd en er duidelijkheid is over de toepassing van Europese regelgeving in Nederland 

in relatie tot het verantwoord plaatsen van windturbines in de nabijheid van woningen. 

3. Het college te vragen om actief druk uit te oefenen op de provincie Utrecht en het Rijk om deze 

onderzoeken te versnellen en de gemeenteraad periodiek te informeren over de voortgang. 

3. Te besluiten dat er vóór 2030 maximaal 44 GWh/jaar aan windenergie mag worden opgewekt in 

Reijerscop. 

4. Drie verschillende soorten geluidsnormen vast te stellen als randvoorwaarden, te weten: 

- Aan te sluiten bij de ontwerp rijksnormen voor jaarlijks gemiddeld geluid, namelijk 45 decibel Lden 

en 39 decibel Lnight.  

- Aan te sluiten bij de ontwerp rijksnormen voor tonaal geluid, en indien deze rijksnorm er niet komt, 

opdracht te geven aan het college om deze norm zelf te stellen, zoals beschreven in het Toetsingskader 

(5.a.ii). 

- Opdracht te geven aan het college om een handhavingsnorm en meetmethodiek te bepalen voor 

maximaal momentaan geluid, zoals beschreven in het Toetsingskader (5.a.iii). 

5. De randvoorwaarden en uitgangspunten rondom lokaal eigendom vast te stellen, zoals beschreven in het 

Toetsingskader. 

 

Malik Arbaj, Woerden&Democratie 

Jan-Hubert van Rensen, Inwonersbelangen 

Monique Verheyen, LijstvanderDoes 

 

Toelichting 

De raad wil eerst duidelijkheid over de gevolgen van windmolens voor de gezondheid van omwonenden. 

Daarom stellen we het besluit uit totdat het RIVM-onderzoek klaar is en er duidelijkheid is over de 

Europese regels. Zo zorgen we dat we geen besluiten nemen die later schadelijk blijken te zijn. Ook vragen 

we het college om druk te zetten op de provincie en het Rijk om sneller duidelijkheid te geven. Dit geeft 

bewoners rust en vertrouwen dat hun zorgen serieus worden genomen. 


